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27 درصد کودکان مشهدی مشکوک 
به اختلالات اضطرابی هستند 

بر اساس نتایج طرح غربالگری اضطراب کودکان در سال 
تحصیلی 95-94 ، حدود 7 درصد کودکان 5 و 6 ساله 
مشهدی از یکی از انواع اختلالات اضطرابی رنج می برند.
به گفته  کارشناس مشاوره و پیشگیری بهزیستی خراسان 
رضوی، در این طرح 2 هزار و 500 کودک در یکصد مهد 
کودک مشهد معاینه و غربال شدند.طاهره سادات علوی 
گفت: در مرحله  انجام تســت، از این تعداد 689 کودک 
مشکوک به اختلالات اضطرابی بودند که با در نظر گرفتن 
جمعیت تحت غربال و میزان افراد مشکوک در سال 94، 
تغییری نسبت به سال گذشته دیده نمی شد.وی افزود: 
از این تعداد حدود 210 نفر برای معاینات تشخیصی به 
مراکز مشــاوره مراجعه کردند کــه در مجموع 27 درصد 
کودکان مشکوک به اضطراب را تشــکیل می دهند.وی 
با بیان اینکه در مراجعات تشــخیصی حــدود 20 درصد 
این کودکان سالم تشخیص داده شدند گفت: به جز این 
کودکان که شامل 40 نفر هستند، بقیه این 210 کودک، 

از یکی از اختلالات اضطرابی رنج می برند.

مدیر جهاد کشاورزی قوچان:

2۴۰ سال برای تکمیل کانال های انتقال 
آب در قوچان زمان لازم است

مدیر جهاد کشاورزی قوچان گفت: با پیشرفت میانگین 10 
کیلومتری، 240 سال زمان برای تکمیل کانال های انتقال 
آب در قوچان زمان لازم است. علی یگانه مقدم در گفت وگو 
با تسنیم افزود:یکی از راه های توسعه کشاورزی و مقرون 
به صرفه کردن محصولات تولیــدی  توسعه مکانیزاسیون 
در این بخش است که با توجــه به اقدامات انجام شــده در 
شهرستان قوچان ضریب مکانیزاسیون از  0.74  به 1.2 
درصد افزایــش یافته کــه 38 درصد رشــد داشــته است.
وی بیــان کــرد: در سه سال گذشــته هر سال حــدود 2.5 
میلیارد تومان و در مجموع 7.5 میلیارد تومان  تسهیلات 
مکانیزاسیون به کشاورزان قوچانی پرداخت شده است.
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مدیرکل دفتر امور شهری و شوراهای استانداری خراسان رضوی اعلام کرد: 

۱۱۰ هزار میلیارد ریال بودجه مصوب شهرداری های استان 
مسئول واحد فراهم آوری اعضای پیوندی دانشگاه علوم پزشکی مشهدگفت :  تا کنون 
جان بیش از 2هزارو160بیمار نیازمند  در استان با پیوند عضو نجات پیدا کرده است.به 
گزارش دانشگاه علوم پزشکی دکتر "ابراهیم خالقی " افزود :   واحد پیوند عضو دانشگاه 
از سال 80 فعالیت خود را آغاز کرده و تاکنون اعضای 590 بیمار مرگ مغزی ایرانی در 
این واحد  به بیماران نیازمند به عضو اهدا شده است.وی اضافه کرد: این اعضا به بیماران 
دچار بیماری های کلیوی، قلبی، پانکراس، ریــه، قرنیه، کبد، سوختگی و اختلالات 

بینایی پیوند شده است.خالقی تصریح کرد: تاکنون حدود 50 بیمار افغانستانی در مشهد، دچار مرگ مغزی 
شدند که به جز یک مورد هیچ یک از خانواده ها برای اهدای عضو به بیماران نیازمند هموطن خود رضایت ندادند.

 مدیر خدمات محیط زیست شهری شهرداری مشهد گفت: دو هزار و 644 متکدی 
طی چهار ماه اول امسال در مشــهد جمع آوری و ساماندهی شدند.به گزارش ایرنا 
"علیرضا صحراگرد " افزود: دو هزار و 234 نفر از این تعداد مرد و بقیه زن هســتند.
وی اظهار کرد: منطقه ثامن با 878 متکدی و منطقه دوم شهرداری مشهد با 788 
متکدی، بیشترین تعداد متکدیان جمع آوری شــده در این مدت را داشته اند.وی با 
اشاره به انتقال 204 نفر از این تعداد به کمپ ترک اعتیاد گفت: دو هزار و 84 نفر از 

این تعداد نیز با اخذ تعهد مرخص شدند.صحراگرد ادامه داد: هشت نفر به اردوگاه اتباع خارجی منتقل و 
187 نفر نیزبه خانواده هایشان تحویل شدند.

مدیرکل دفتر امور شهری و شوراهای استانداری خراسان رضوی گفت: بودجه امسال 
شهرداری های استان 110 هزار میلیارد ریال پیش بینی شده که شامل اعتبارات داخلی، 
استانی و ملی است. به گزارش روابط عمومی استانداری خراسان رضوی، سید مجتبی 
علوی مقدم افزود: این اعتبارات در زمینه طرح های عمرانی، خرید تجهیزات و ماشین 
آلات هزینه می شود.وی اظهار کرد: سال گذشته 160 دستگاه انواع ماشین آلات و 170 
دستگاه شیر هیدرات مورد نیاز بین شهرداری های استان توزیع شد.مدیرکل دفتر امور 

شهری و شوراهای استانداری خراسان رضوی گفت: امسال شهرداری های استان نیاز سنجی می شود و تجهیزات 
و ماشین آلات مورد نیاز آنها براین اساس تامین می شود.

مسئول واحد فراهم آوری اعضای پیوندی دانشگاه علوم پزشکی مشهد:مدیر خدمات محیط زیست شهری شهرداری مشهد اعلام کرد:

نجات جان 2۱6۰ نفر از طریق پیوند عضو در مشهد جمع آوری دو هزار و 6۴۴ متکدی در مشهد 

چهره ها و خبرها

گــزارش 
مهدی عسکری

 .

پس از انتشار گزارش »شب های بی خوابی یلدا« یک بار 
دیگر اتفاقی افتاد که معادلات قطعی پزشکی هم از تجزیه 
و تحلیلش عاجز مانده است. 27 بهمن سال گذشته بود 
که نوشــتیم بدن یلدا به دلیل بیمــاری »MCAD« آنزیم 
چربی ندارد و همین مسئله باعث بالارفتن آمونیاک در 
بدنش می شــود؛ این مشــکل به دلیل عدم تشــخیص تا 
قبل از یک سالگی باعث آسیب دیدگی مغز یلدا شــده و 
از طرفی او را از خواب عمیق و طولانی محروم کرده زیرا 
خواب عمیق زندگی او را به خطر می انــدازد. مادر یلدا 
می گویــد که آنچه اتفــاق افتاده هنوز بــرای خودش هم 
قابل باور نیست: »15 روز پیش وقتی در شب میلاد امام 
رضا)ع( خبر شــفای چشــمان کودک 4 ساله را در حرم 
شنیدم، قلبم از جا کنده شد. دلم به شدت هوای پنجره 
فولاد کرده بود. صدای اذان که از تلویزیون پخش شــد، 
بغضم ترکید و در خلوت دو نفره مان بلند گریه کردم و رو 
به تصاویر حرم گفتم آقا جان یلدای من را فراموش کرده 
ای؟ حالش را که می بینی، کی نوبتش می شود؟ ... چند 
روز قبل از دکتر خواستم دوباره برای یلدا آزمایش آنزیم 
تجویز کنــد. وقتی دکتر نتیجه را دیــد، حیرت زده گفت 
تا به حال سابقه نداشــته است در بدن یک بیمار »ام کد« 
آنزیم تشکیل شود.حالا خنده جای بغض های دقایق قبل 

را گرفته  است؛ می گوید: در بیمارستان امام رضا)ع( با 
حضور چند دکتر جلسه مشاوره ای برای بررسی نتیجه 
آزمایش تشــکیل شــد اما نتیجه بررسی ها هم مثل قبل 
بود و پزشکان می گفتند این مسئله با معادلات پزشکی 
همخوانی ندارد. دو شب قبل اولین بستنی عمرش را هم 

خورد و حالا دو شب است تا صبح راحت می خوابد.
یاد حــرف های پر امید چنــد ماه قبلش مــی افتم که می 
گفت » امیــدوارم مثل بچه هــای سالم دوبــاره روزی راه 
برود، بدود، مدرسه برود. خیلی امیدوارم. بیشتر از آنکه 
فکرش را بکنیــد.« و حالا به گفته خــودش نیمی از راه را 
طی کرده است؛ می گوید: نصف راه دیگر آمادگی مغزی 
است که با کاردرمانی و گفتار درمانی باید آماده شــود، 
امیدوارم روزی که مثل دیگربچه های عادی در مدرسه 

ثبت نامش کردم، هم زود از راه برسد.
بهمن سال گذشــته و بعد از انتشــار گزارش یلــدا، افراد 
زیادی بــرای همراهــی و تأمیــن بخشــی از هزینه های 
گزاف درمانی یلدا اعلام آمادگی کردند و حالا از نتیجه 
این تماس ها از او سوال می کنیم.  مادر یلدا از همه آنها 
با قدرشــناسی یاد مــی کند و مــی گوید: تا یــک ماه اول 
همراهی کردند، برخی مشــاوره دادند، برخی هم بچه 
هایی مثل یلدا داشتند و از من مشاوره می گرفتند. بودند 
عده ای که به دیدنش آمدند و گل و اسباب بازی آوردند، 
از همه آنها تشــکر می کنم که روحیــه ام را برای سلامت 

یلدا افزایش دادند.

پایان »شب های بی خوابی یلدا«
با تشکیل آنزیم در بدن، بیماری MCAD درمان شد

خبیری-معاون آموزشی دانشــگاه علوم پزشکی 
مشــهد گفت: پنج ماموریت ویــژه از سوی وزارت 
بهداشت به دانشــگاه علوم پزشکی مشهد محول 
شــده است که یکــی از آنهــا تحقیق بــرای ایجاد 
طب هنر به عنوان یک رشــته جدید و بــا استفاده 
از هنرهــای مختلف از جمله موسیقی ، مجســمه 

سازی ،خوشنویسی وسایر هنرهاست.
به گزارش خراسان رضــوی " محمد رضا دارابی" 
روز گذشته در نشست خبری افزود: در اردیبهشت 
ماه گذشته شورای انقلاب فرهنگی سند آمایش 
سرزمینی در حوزه بهداشــت و آموزش پزشــکی 
را تصویــب و بــه وزارت بهداشــت ابــلاغ کــرد که 
براساس آن کشــور به 10منطقه آمایشی تقسیم 
و خراسان رضوی، جنوبی و شــمالی  با مرکزیت 
دانشــگاه علوم پزشــکی مشــهد به عنــوان کلان 

منطقه 9آمایشی تعیین شد.
وی اضافه کــرد: گــام چهارم طــرح تحــول نظام 
سلامت اصلاح نظام آموزش پزشــکی بوده است 
که در ایــن زمینه تعدادی ماموریــت ویژه از جمله 
توسعه علوم دندان پزشکی،توسعه علوم مربوط به 
اعصاب، ایجاد طب هنر به عنوان رشته جدید،طب 
تســکین و علوم تغذیه به منطقه 9آمایشی واگذار 

شده است.
 وی دربــاره ارتبــاط هنر با پزشــکی گفــت: البته 
دراستفاده از هنر در درمان چندی پیش جشنواره 
سینما وسلامت با حضور وزیر بهداشت در کشور 

برگزار شد.
دارابی افزود: ایجاد رشته طب هنرکه موسیقی، 
شــعر، خوشنویســی، نقاشــی، سینما، تئاتر  و ... 
را دربــر می گیــرد فقــط یــک پیشــنهاد است که 
به عنوان یکــی از پنــج ماموریت کــلان منطقه 9 
آمایشی به دانشگاه علوم پزشــکی مشهد واگذار 
شــده اســت .وی تصریح کــرد: طب هنــر ابتدا به 
صورت یک  طــرح دریــک کار گــروه بــا مرکزیت 
دانشکده پزشکی نیشابور و متشکل از متخصصان 

وزارت علــوم  ، وزارت بهداشــت ،صداوسیمــا  و 
سایر کارشناسانی که درزمینه هنر کار کرده اند، 
تشــکیل و جمع بندی نظرات به وزارت بهداشت 
ارائه می شــودو در صورت تصویب بــه عنوان یک 
رشته دانشگاهی مطرح خواهدشــد لذا هنوز در 

مراحل اولیه کار هستیم  .
معاون آموزشــی دانشــگاه علوم پزشــکی مشهد 
با بیان این که این دانشــگاه شــامل 7دانشــکده 
وتعــدادی دانشــکده اقمــاری اســت اظهارکرد: 
هم اکنون 8بیمارستان آموزشــی تحت پوشــش 
دانشــگاه علوم پزشــکی مشــهد است کــه بزرگ 
ترین آنها که تمام رشته ها را دارد بیمارستان امام 

رضا)ع( و قائم )عج(است.
وی گفت: حدود 9هزار دانشجو که آمار رسمی آن 
8هزارو300دانشجو است، با 830 عضو هیئت 
علمی دردانشــگاه علوم پزشــکی و در رشته های 
کارشناسی ، کارشــناسی ارشد، دکترا، دکترای 
تخصصــی  و  فــوق تخصــص تحصیل مــی کنند.

دارابی اضافــه کرد: در سال تحصیلــی جدید نیز 
2هزارو600دانشــجوی جدید خواهیم داشــت 
که با برنامه ریزی های انجام شــده کارهای ثبت 
نام وامور خوابگاهی و رفاهی آنها همزمان انجام 
خواهد شــد؛ همچنیــن 700نفر از دانشــجویان 
دانشــگاه علوم پزشــکی مشــهد نیز طی چند ماه 

آینده دانش آموخته خواهند شد.

دانشجو در دانشکده طب سنتی • 56

درادامــه ایــن نشســت " محمــد اعتضادرضوی" 
مدیرمطالعات کــلان و راهبردی دانشــگاه علوم 
پزشکی مشــهد نیز گفت: در اجرای طرح آمایش 
مقررشــده است کــه هــر منطقــه یک دانشــکده 
طــب سنتی ایجــاد کند کــه ما نیــز در ایــن زمینه 
طــب  3گــروه  در  را  سنتــی  طــب  دانشــکده 
سوزنــی، طــب چینــی و طــب سنتــی و گیاهــان 
دارویــی  ایجــاد کــرده ایــم کــه 56دانشــجو در 
هســتند. تحصیــل  مشــغول  دانشــکده  ایــن 

7هنر به یاری درمان می آیند

 معاون آموزشی دانشگاه علوم پزشکی مشهد از 5ماموریت 
ویژه دانشگاه ازجمله ایجاد طب هنر خبرداد:

به گــزارش خراسان رضــوی یکصد و سی و ششــمین 
جلســه علنی چهارمیــن دوره شــورای اسلامی شــهر 
مشــهددقایقی بعد از ساعــت 8 صبح با تــلاوت آیاتی 
از قــرآن کریم آغاز شــد و انتخاب هیئت رئیســه  اولین 
دستورکار جلسه بود. آصفی یزدی با اشاره به حضورش 
در پویش سه شــنبه های بــدون خودرو مشــهد گفت:  
امروز صبح در پویش شرکت کردم و دوچرخه سواران 
تا در ساختمان شــورا نیز آمدنــد اما برخــی از اعضای 
شورای شــهر بی تفاوت نســبت به این پویش از کنار ما 

عبور کردند.

حفظ هویت شهر • 
در ادامه  خلیل موحد محصل توس عضوشــورای شهر 
مشــهد در نطق پیــش از دستور بــر ضــرورت استکبار 
ستیزی  و حفظ هویت شهر مشــهد تاکید کرد و گفت: 
باید از شــهری که بــه دست ما بــه امانت سپرده شــده 
است، مراقبت کنیم و آگاه باشــیم  که هویتش با فرزند 
پیامبــر)ص( است و هیــچ وجهه ایجاد دیگــری ندارد. 
آرزوی مســتکبران ایــن اســت کــه چنین اتفاقــی رقم 

بخورد و متأسفانه منفعت طلبان و سودجویان خواسته 
یا ناخواسته در گذشــته، صدمات زیادی بــه پیکره و به 
تبع آن، به فرهنگ این شهر وارد کرده اند. به هتل هفت 
ستاره با حدود 400 هزار مترمربــع زیربنا و نزدیک به 
50طبقه با ثمن بخس و آن هم با اقساط طولانی مدت 
به اســم سرمایه گــذاری خارجی در انفــال و ارتفاعات 
عام المنفعه  جنوب شــهرمان مجــوز داده اند. اجرای 
جاده کمربنــد جنوبــی بهتریــن فرصت های شــهر را 
در ارتفاعات جنوبــی تخریب و بخش عمــده طبیعت و 
تنفس گاه شــهر را بدل به ویرانــه کرد، جــدا از این که 
چیزی حدود دوهزار میلیارد تومان از منابع این شــهر 
هزینه آن شــده و باید بشــود، تنها برای منافع عده ای 
خاص که بنا داشــتند زمین هایی که با قیمت اندک از 
کشاورزان و مالکان و معدن داران خریده اند، احیا شود 
و ارزش افزوده یابد و منافع بی حد و حساب آن به جیب 
شرکت ها و اشخاص خاص برود.موحد تصریح کرد: به 
بناهای غیرکارشــناسی از قبیل مشهدمال و برج های 
غیراستاندارد و مطالعه نشــده و بدون ضابطه در بافت 
های مسکونی، مجوز داده شد که متأسفانه در بسیاری 
از موارد، همراهــی دستگاه هــای فرادستی که نقش 
حراست از طرح هــا را دارند، دیده می شــود که هرگز 
قابل دفاع نیســت. از همه فاجعه بارتــر، تهدید بارگاه 

ملکوتی امام هشتم)ع( با مجوز دادن به هتل های پنج 
ستاره در چشم انداز حریم رضوی است که هیبت این 
بارگاه را برای قرن ها خدشــه دار کرد، بــدون توجه به 
تأکیدات امام جمعه محترم که در همان زمان دلسوزانه 
از این حریم دفاع می کردند.وی اظهار کرد: اگر امروز 
وقیحانه با تذکرات و هشــدارهای نماینده محترم ولی 
فقیه، این مرد ساده زیست و انقلابی، مقابله می شود و 
تخریب چهره ایشان در دستور کار قرار می گیرد، برای 
این است که با قوت و قدرت از حقوق مردم و حدود الهی 
نگهبانی مــی کند و این بــه خاطر منافــع و سودجویی 
بسیاری از کسانی است که با شعارهای فریبنده تحول 
و دگرگونــی، اردوکشــی رسانــه ای می کننــد و قصد 
تصاحب قدرت برای تقویت کانون های ثروت را دارند.
وی گفــت: عزیــزان و نمایندگان محترم مردم شــریف 
مشهد، باید به شما و شهردار محترم تبریک بگویم که با 
همه هجمه ها و بی حرمتی هایی که در این چند ساله 
صورت گرفت، صالحانه و صادقانه مقاومت کردید و با 
ایجاد زیرساخــت های نظارتی، حراســت از ارتفاعات 
جنوب، نظام مند کردن ضوابط و حساسیت در بهسازی 
و نوسازی پیرامون حریم رضوی و بازنگری در طرح های 
منفعت طلبانه بافت های فرسوده و با همت بی سابقه 
در ایجاد زیرساخت های شــهری از قبیل قطارشهری 

و توجه جدی به مردم محروم حاشــیه شــهر، گام های 
بلندی در مدیریت اسلامی شهر برداشتید.

موحــد تصریح کرد: گــام اصلی پیش روی ما حســاس 
سازی و گفتمان سازی این مهم که شهر مشهد مقدس، 
شــهری اسلامــی – زیارتی اســت، یک تکلیــف است، 
به گونه ای که چــه ما بودیم یــا نبودیم، به یــک مطالبه 
عمومــی بدل شــود.وی گفــت: ما بــا سرمایــه گذاری 
مخالف نیستیم و دست سرمایه گذاران صالح و سالم را 
که بدون رانت خواری در جهت منافع و مصالح مردم و 
رفع نیازمندی های آن ها گام برمی دارند، به گرمی می 
فشاریم اما تا زمانی که این مسئولیت به دوشمان است، 
با قدرت و قــوت با سودجویانی که با الفــاظ فریبنده به 
حقوق مردم تعدی کننــد و هویت این شــهر را به بازی 
بگیرند، مقابله خواهیم کرد. و در یک کلام، ما مشهد را 

»مشهدالرضا« می خواهیم نه دبی و ابوظبی.

انتخاب هیئت رئیسه شورای شهر مشهد • 
در ادامــه  انتخابات هیئت رئیســه در دستــور کار قرار 
گرفت وبرای تنها کاندیدای هیئت رئیسه بدون رقابت 
رای گیری شــد. محمدکمال سرویها تنهــا کاندیدای 
ریاست شــورا از 23 رای حاضــر بــا 20 رای و سه رای 
سفید رئیس شورای شهر مشــهد در سال چهارم شد. 
همچنین برای نایب رئیس اول، محمد سهیلی کاندیدا 
و رای گیری شــد کــه از 23 رای مأخوذه بــا 17 رای و 
6 رای سفید به عنــوان نایب رئیس اول انتخاب شــد. 
همچنیــن بــرزو دبیریان کاندیــدای نایــب رئیس دوم 
شورا شد که از 24 رای مأخوذه با 19 رای نایب رئیس 

دوم شد.
همچنین فاطمه غیــور از 24 رای مأخــوذه با 18 رای 
منشــی اول شــورا و غلامحســین صاحبی از 24 رای 
مأخوذه با 17 رای منشی دوم شورا شد و انسیه غفوری 
شعرباف از 24 رای مأخوذه با 17 رای به عنوان خزانه 
دار شورا انتخاب شد. همچنین محمد آصفی یزدی با 

19 رای به عنوان ناظر شورا انتخاب شد.
انتظــاری رئیــس شــورای اسلامی شــهر مشــهد بعد 
از انتخابــات هیئــت رئیســه از اعضای شــورا و روسای 
کمیســیون ها قدردانی و بــه اقدامات مهــم سال سوم 

شورا اشاره کرد.

 تعامل به دور از نگاه سیاسی •
در ادامه رضا منصوری فرماندار مشــهد  اعضای شورا 
را خطاب قرار داد و افزود: نقــاط قوت را تقویت و نقاط 
ضعف را اصلاح کنید. وی تصریح کرد: در قانون شورا 
، اعضای شــورا از فعالیت های سیاسی منع شــده اند 
اما مشــهد شــهر کار و تلاش است وبا توجه به جمعیت 
بیش از 27 میلیون زائر باید تلاش کنیم که از هر گونه 
سیاسی کاری بپرهیزیم. به عنوان فرماندار و نماینده 
عالی دولت در شهرستان نگاهم به فعالیت های شورای 
شهرمشهد بر اساس تعامل و به دور ازنگاه سیاسی بوده 

است.وی با بیان این که با وجود کمبود نیرو با تمام توان 
مصوبات را مورد بررسی کارشــناسی قــرار می دهیم، 
تاکید کرد: ملاک ما فقط قانون بوده است و با این نگاه 
که مصوبه خارج از قانون یا خارج از وظایف شورا نباشد، 
بررسی شــده است و به هیچ وجه نگاه سیاسی نداشته 
ایم. منصوری گفت: کمترین مصاحبه با رسانه ها را در 
زمینه مصوبات شورا داشته ام که ارباب جراید از بنده 
دلخور هستند، نه این که نمی توانم مصاحبه کنم بلکه 
نخواستم فضای خاصی به وجــود آید.وی درباره تایید 
مصوبات شــورا گفت: 12 مصوبه شــورا به هیئت حل 
اختلاف ارجــاع و فقط 4 مــورد در هیئت حل اختلاف 

استان ابطال شده است.
منصوری افزود: خواهش می کنم در سال پایانی شورا 
با نگاه بیشتر به قوانین مسائل عدیده شهرمانند حاشیه 
نشینی را رفع کنند چون ما با این امکانات محدودباید 
خدمت کنیم که بخــش زیادی از ایــن زحمت بر دوش 
شهرداری است ، دوستان در سال آخر با پرهیز از ایجاد 

هر گونه شائبه سیاسی، وظیفه خود را انجام دهند.
وی برضرورت تقویت نظــارت تاکید کــرد و گفت: اگر 
رفتاری داشــتیم کــه کدورتــی بــه وجــود آورده است 

عذرخواهی می کنیم.
وی با اشــاره به برخــی اقدامات دولــت گفت: صحبت 
کردن وشــائبه درســت کردن کــار ســاده ای است اما 
انصاف داشــته باشــید، بســیاری از اقدامات در حوزه 
امنیتی کشور را دولت انجام داده است که قابل رسانه 
ای شدن نیست ، دست منتقد را می بوسیم اما تخریب 
جایز نیست.بصیری پور رئیس شورای اسلامی استان 
با تبریک انتخاب سرویها به عنوان رئیس شورای شهر 
مشــهد در سال چهارم گفــت: انتظاری هــروی رئیس 
سابق شورا را در بسیاری از امور 60 کیلومترجلو تر از 
خود می دانــم. در ادامه مراسم تحلیف هیئت رئیســه 

برگزار شد و اعضای هیئت رئیسه سوگند یاد کردند.
 در ادامــه لایحه تهاتــر اراضــی و املاک شــرکت مادر 
تخصصــی عمران و بهســازی شــهری ایران و شــرکت 
عمران و مســکن ســازان ثامن بــا املاک و مســتغلات 
شــهرداری مشــهد و هبه آن بــه خیریه ها و موسســات 
حقوقی واجــد شــرایط متقاضــی احــداث زائرسرای 
ارزان قیمت در دستور کار قــرار گرفت که ابتدا کلیات 
رای گیــری و مصــوب شــد.سهیلی پیشــنهاد جلســه 
هماهنگــی را قرائــت کرد کــه در ایــن پیشــنهاد آمده 
است: به شهرداری مشــهد اجازه داده می شود عرصه 
14 پروژه زائرسرای ارزان قیمت استانی در مجموع به 
مساحت 9 هزار متر مربع که تامین آن را در صورتجلسه 
93.6.20 سازمان ملی زمین و مسکن ،شرکت مادر 
تخصصــی عمــران و بهســازی و نیز شــرکت عمــران و 
مسکن سازان تعهد نموده و پس از تامین عرصه مذکور 
را ایجاد کرده است با تهاتر مســتغلات خویش تملک و 
سپس اراضی مذکور را بــه بنیاد زائر امــام رضا  )ع ( با 

گــزارش جلسه
محمد علی علی نژاد

رعایت شرایط مصوبه به منظور وقف ، هبه نماید که 
به تصویب رسید.همچنین  مصوب شد: شهرداری 
مو ظــف اســت مراتب تخلــف مدیران شــرکت های 
موصوف از تعهدات کتبی تامین اراضی زائرسرا را به 
وزارت راه و شهرسازی ابلاغ و درخواست پرداخت 
هزینه تملک بــه شــهرداری را ارائه کنــد.در ادامه، 
لایحه شــهرداری در زمینــه دریافت بهــای خدمات 
صدور شــناسنامه فنی ساختمان و آییــن نامه بهره 
گیری از ظرفیت اتاق اصناف مشــهد بــرای وصول 

مطالبات شهرداری به تصویب رسید.
در ادامه لایحــه آیین نامه اجرایــی راهبری بوستان 
های بزرگ شهری با رای شــورا از دستور کار خارج 

شد.

انتخاب نمایشی نبود • 
 انتظاری هروی عضو شــورا که در ســال های دوم و 
سوم این دوره ریاست شورا را برعهده داشت و برای 
سال آخر کاندیدا نیز نشــده بود، درحاشــیه جلســه 
علنی درباره انتخاب هیئت رئیســه شورای شهردر 
سال چهارم گفت: برای این که وقت شورا در صحن 
علنی گرفته نشود مباحث و پیشنهادهای مختلفی 
مطرح می شــود و در انتخاب هیئت رئیســه نیز این 
گونه بود، سلایق مختلف مطرح و جمع بندی انجام 

شد که همان در صحن علنی مطرح شد.
وی در پاســخ بــه سوالــی مبنی بــر  نمایشــی بودن 
انتخاب هیئت رئیســه گفت: نمایشــی نیست البته 
ممکن است شما هر تحلیلی بفرمایید.برای این که 
همدلی و همزبانی خود را عملا به مردم اعلام کرده 
باشیم حمایت همه جانبه خود از افراد را انجام دادیم 
مهم این است که توسط اعضا به این افراد رای داده 
شد و اگر فرد دیگری هم کاندیدا می شد ممکن بود 

رای لازم را به دست نیاورد.
وی تصریــح کــرد: ممکن اســت برخــی خبرنگاران 
برداشــت نمایشــی بــودن از انتخاب هیئت رئیســه 
داشــته باشــند  و اگر پشــت پرده هایی باشــد وقتی 
در جلســه هماهنگی رای گیری شــد هنوز در را باز 
نکــرده بودیم خبــر از زیــر در بــه رسانه هــا منعکس 
شده بود و اگر پشــت پرده ای باشــد به اطلاع مردم 

خواهد رسید.
وی همچنین در پاسخ به این سوال که چرا امســال 
برای ریاست شورا کاندیدا نشــده است؟ گفت:  در 
جلســه هماهنگی هم بــرای هیئت رئیســه کاندیدا 
نشدم  و به عنوان عضو شورا در کمیسیون ها حضور 
خواهــم داشــت و بــرای ریاســت کمیســیون ها هم 
وقتش که برســد اعلام خواهــم کرد البتــه احتمالا 
برای ریاست کمیســیون ها هم کاندیدا نشوم چون 

می خواهم کار کارشناسی انجام دهم.
انتظاری در پاسخ به این ســوال که آیا دلیل کاندیدا 
نشــدن  وی، برنامــه ریــزی بــرای انجــام کارهــای 
تبلیغاتی برای دوره بعد است، گفت: برای دوره بعد 
هنوز وقت باقی مانده است  و باید شرایط را بررسی 
کنیم کــه چگونه وظیفــه خدمت گزاری بــه مردم را 
انجام دهیــم. ورود به عرصه انتخابات شــرایط خود 
را دارد و ما بر ارزش هایی پافشــاری می کنیم و اگر 
ارزش ها فراهم نشود در آن مسیر قدم نمی گذاریم 
.وی دربــاره کاندیدا نشــدنش افــزود: احتمال می 
دادم در ریاست شــورا دوستــان دیگــر بتوانند موثر 

ترباشند.
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انتخاب هیئت رئیسه چهارم شورای چهارم
در یکصدو سی و ششمین جلسه علنی شورای شهر انجام شد

انتخاب هیئت رئیسه شورای 
و  مش��هد  ش��هر  اس��لامی 
انتخاب س��رویها نایب رئیس 
شورا به عنوان رئیس شورای 
شهرو تاکید فرماندار مشهد 
برپرهی��ز از سیاس��ی کاری و 
تخریب دول��ت در س��ال آخر 
ش��ورا، از مهم ترین نکات این 
جلسه شورا بود. همچنین در 
این جلس��ه موحد عضو شورا 
نطق پیش از دستور را قرائت 
کرد و نس��بت به پیشگیری از 
تبدیل ش��هر زیارتی مش��هد 
به ش��هر تفریح��ی مانند دبی 

هشدار داد.

سوژه خود را برای صفحه پیگیری حرف مردم تلگرام کنید


